

*** Texte Français ci-dessous***

Subject : CVMG/ACMA Montreal Reminder/Rappel – Dodge the Potholes – Lunch Orange Julep

Hi Folks, Bonjour à tous

We have another ride coming up!

Date: Saturday 7th May...rain date 8th

Time/Heure: 10:30am Meet-up / 11:00am Kick Stands up

Rendezvous point: Victor Rose Espresso Bar on Cartier ave in Point Claire (15c Cartier Ave, Pointe-Claire, QC H9S 4R5)

As usual, this is a vintage bike club event, so please try to bring something that meets that status, though if you cannot ride whatever two wheeled machine you wish! For now, the weather forecast looks good, so we may be in for a nice ride.

Please respect and comply with Covid-19 guidelines.

Ride report: each person on the ride will be encouraged to give a short description of the ride, and such can be posted to the newsletter with photos to allow those that could not make it share the experience.

The ride will take us from Point Claire, following the Lakeshore road until cutting north up and following rue Donegani past the airport. Then we will travel on the 520 (70km zone for those with C plates) and cut along the service roads until arriving at the Orange Julep. We will have our lunch and then our walk about.

Here is the trip route (for those looking on cellphones or tablets, turn your devices google map setting to "avoid highways")

<https://www.google.ca/maps/dir/15c+Cartier+Ave,+Pointe-Claire,+QC+H9S+4R5/Gibeau+Orange+Julep/@45.4660178,-73.8100548,12z/am=t/data=!3m1!4b1!4m3!4m30!1m20!1m1!1s0x4cc93e9b3d51f12b:0x3a59bef8a267c1ec12m2!1d-73.8233154!2d45.4302086!3m4!1m2!1d->

vous ne pouvez pas apporter une moto vintage conduisez la machine à deux roues que vous souhaitez! Pour l'instant, les prévisions météorologiques semblent bonnes, nous pourrions donc faire une belle balade

Merci de respecter et de vous conformer aux directives Covid-19.

Rapport de trajet: chaque personne sur le trajet sera encouragée à donner une brève description du trajet, et celle-ci peut être publiée dans la Newsletter avec des photos pour faire partager l'expérience à ceux qui n'ont pas pu assister.

Le trajet nous mènera de Point Claire, en suivant la route du Bord du Lac jusqu'à couper vers le nord et en suivant la rue Donegani en passant par l'aéroport. Ensuite, nous voyagerons sur la 520 (zone de 70 km pour ceux qui ont des plaques C) et nous continuerons le long des routes de service jusqu'à l'arrivée au Orange Julep. Nous prendrons notre déjeuner.

Voici l'itinéraire du voyage (pour ceux qui se servent de téléphones portables ou des tablettes, mettez vos appareils sur Google Map pour "éviter les autoroutes")

REMARQUE: Le CVMG décline toute responsabilité en cas d'infraction à un membre pour ne pas avoir respecté les règles de circulation ou les nouvelles directives Covid 19. Il est de la responsabilité de chaque membre de connaître les lois et réglementations locales.

SVP prendre connaissance document du PDF en annexe: **Sécurité en groupe**